



## International COVID-19 Vaccination Certificate privacy notice

Services Australia 根据 *Privacy Act 1988* (1988 年《隐私法》) 保护个人信息。

您可以使用 International COVID-19 Vaccination Certificate 进行国际旅行。该证书可以向外国边境当局、航空公司、旅行社、Australia 以外的企业和组织展示持证人的 COVID-19 疫苗接种情况。

International certificate 上有一个二维条形码，外国边境当局可以扫描，这与二维码类似。这将使外国边境当局能够核实 Australian Government 向个人签发的证书，并且证书没有被篡改或伪造。

如果持有有效的护照，并有以下任何一项，就可以获得 international certificate：

- 在 Australia 至少接种过一剂 COVID-19 疫苗，并且在 Australian Immunisation Register (AIR) 上有记录
- 至少有一剂 COVID-19 疫苗在海外接种，并记录在 AIR 上。

您可以在电脑或设备上查看、打印证书或将证书保存为离线文件。如果使用 Express Plus Medicare 应用程序，则可将证书保存在应用程序中，以便离线查看。

International certificate 包含敏感的健康信息。个人有责任妥善保管接种证书。确保妥善保管证书，并且只在需要提供 COVID-19 疫苗接种证明时才出示。

### 我们使用什么信息

我们使用以下所有的个人信息来申请 international certificate：

- Medicare 上的个人全名和出生日期、Individual Healthcare Identifier 或 AIR 记录
- 性别
- AIR 记录中的 COVID-19 疫苗接种详情
- 护照资料。

### 我们收集哪些信息

我们会收集个人护照上的信息，将其登载在疫苗接种证书上。这确保了 international certificate 符合 International Civil Aviation Organization standards。此外，这也表示其他国家的边境当局可能会接受 international certificate 作为接种了 COVID-19 疫苗的证明。

### 我们共享哪些信息

如果持澳大利亚护照旅行，我们将与 Australian Passport Office 共享个人信息和护照资料。Australian Passport Office 隶属于 Department of Foreign Affairs and Trade。

如果持外国护照和 Australian 签证旅行，我们将与 Department of Home Affairs 分享您的个人信息和护照资料。

这是为了通过 Australian Government Document Verification Service (DVS) 来验证 Australian Government 所签发文件的真伪。了解更多关于 Document Verification Service 的信息, 请访问 [idmatch.gov.au](http://idmatch.gov.au)。

然后, 我们会与 Australian Passport Office 分享您的个人信息、疫苗接种信息和护照资料。这使他们能够利用 ePassport 技术生成个人的 International COVID-19 Vaccination Certificate。

一旦 Australian Passport Office 生成了您的 international certificate, 就会寄给我们交给您。Australian Passport Office 不会持有个人的任何信息。

## 如何纠正个人信息

如果证书上的任何疫苗接种信息有误, 疫苗接种机构需要联系 Australian Immunisation Register (电话: 1800 653 809) 更正您的个人信息。如果您对国际接种证书有任何疑问, 也可打电话给他们。

## 哪里可以找到更多的信息

请浏览 [servicesaustralia.gov.au/privacy](http://servicesaustralia.gov.au/privacy), 阅读更多关于您的隐私权的信息。这包括关于如何:

- 我们如何处理您的个人信息
- 您可以对侵犯个人隐私的行为进行投诉。

我们可能会更新本隐私声明以反映相关的发展, 包括政府政策或技术的发展。

## 更多信息

- 请致电 131 450, 联系 Translating and Interpreting Service (TIS National), 使用中文咨询 Medicare 服务
- 请前往 [servicesaustralia.gov.au/covidvaccineproof](http://servicesaustralia.gov.au/covidvaccineproof) 获取更多的英文信息
- 请浏览 [servicesaustralia.gov.au/yourlanguage](http://servicesaustralia.gov.au/yourlanguage), 获得中文版文本、音频或视频信息
- 请浏览 [australia.gov.au](http://australia.gov.au) 了解最新的 COVID-19 动态和建议
- 前往服务中心。

**注意:** 从澳大利亚任何地方用座机拨打“13”打头的电话号码, 费用固定。该费率可能因本地通话价格而异, 也可能因电话服务提供商而异。使用座机拨打“1800”开头的电话号码免费。使用公共电话和移动电话致电可能会以较高的费率按时计费。



## International COVID-19 Vaccination Certificate privacy notice

Services Australia protects your personal information under the *Privacy Act 1988*.

You can use the International COVID-19 Vaccination Certificate for international travel. It shows your COVID-19 vaccinations to foreign border authorities, airlines, travel agents, businesses and organisations outside of Australia.

Your international certificate has a 2D barcode on it that foreign border authorities can scan, like a QR code. This allows them to verify that the Australian Government issued your certificate and it is not altered or forged.

You can get an international certificate if you have a valid passport and have had either of the following:

- at least one COVID-19 vaccination dose in Australia and it is recorded on the Australian Immunisation Register (AIR)
- at least one COVID-19 vaccination dose overseas and it's recorded on the AIR.

You can view, print or save your certificate as an offline document on your computer or device. If you use the Express Plus Medicare app, you can save your certificate to the app to view offline.

Your international certificate contains sensitive health information. It's your responsibility to keep it safe. Make sure you store it securely and only show it when you need to provide proof of your COVID-19 vaccinations.

### What information we use

We use all of the following personal information to request international certificate:

- your full name and date of birth from your Medicare, Individual Healthcare Identifier or AIR record
- your gender
- your COVID-19 vaccination details from your AIR record
- your passport details.

### What information we collect

We collect your passport details from you to include on your certificate. This ensures that your international certificate complies with the International Civil Aviation Organization standards. It also means border authorities in other countries are likely to accept it as proof of your COVID-19 vaccinations.

### What information we share

If you are traveling on an Australian passport, we share your personal information and passport details with the Australian Passport Office. They are part of the Department of Foreign Affairs and Trade.

If you are traveling on a foreign passport with an Australian visa, we share your personal information and passport details with the Department of Home Affairs.

This is to verify the authenticity of your Australian Government issued document through the Australian Government Document Verification Service (DVS). Find out more about the Document Verification Service at [idmatch.gov.au](https://www.idmatch.gov.au).

We then share your personal information, vaccination information and passport details with the Australian Passport Office. This allows them to generate your International COVID-19 Vaccination Certificate using ePassport technology.

Once the Australian Passport Office generates your international certificate, they send it to us to give to you. The Australian Passport Office won't hold any of your information.

## How to correct your personal information

If any of the vaccination details on your certificate are incorrect, your vaccination provider needs to contact the Australian Immunisation Register on **1800 653 809** to correct your details. You can also call them if you have any questions about your certificate.

## Where to find more information

You can read more about your right to privacy at [servicesaustralia.gov.au/privacy](https://servicesaustralia.gov.au/privacy). This includes information about how:

- we handle your personal information
- you can make a complaint about a breach of your privacy.

We may update this privacy notice to reflect relevant developments, including in government policy or technology.

## For more information

- call the Translating and Interpreting Service (TIS National) on **131 450** to speak with us in your language about Medicare services
- go to [servicesaustralia.gov.au/covidvaccineproof](https://servicesaustralia.gov.au/covidvaccineproof) for more information in English
- go to [servicesaustralia.gov.au/yourlanguage](https://servicesaustralia.gov.au/yourlanguage) where you can read, listen to or watch videos with information in your language
- go to [australia.gov.au](https://australia.gov.au) for the latest COVID-19 updates and advice
- visit a service centre.

**Note:** calls from your home phone to '13' numbers from anywhere in Australia are charged at a fixed rate. That rate may vary from the price of a local call and may also vary between telephone service providers. Calls to '1800' numbers from your home phone are free. Calls from public and mobile phones may be timed and charged at a higher rate.